

## REFERAT STYREMØTE NR. 3 FOR HOL IDRETTSLAG 2024

**Mandag 27.5.2024 19.30-21.00**

Tilstede: Anita, Runar, Svein, Knut Erik og Maren.

Frafall: Bjørnar, Jos, Hanne

### **Vedtaksaker:**

#### **Sak 15.24: Vedlikehold lysløype Hovet**

Håkon Eggen orienterte om flis-jobb etter skader og utbedring av grunn. Det er bløtt område og muligheten bøy seg for å få fikset dette nå, så da var det bare å få det gjort. Dette er avklart med grunneierne på forhånd. Betydelige lavere vekt pga.flis og ikke stein, så minst mulig naturinngripen. Det ser veldig bra ut og det er gode utsikter for at dette blir veldig bra!

Kostnadsoverslag ca. 50-60.000,-

Det er søkt midler fra sparebankstiftelsen, ønsker å få fortgang her så vi kan komme igang med dette asap.

**Vedtak:** Styret er positive til å bruke momentumet som er, og få ut flisa nå.

Håkon orienterte også kjapt om løypekjøringa i Hovet. Det har gått greit i vinter. Det har vært avtalt kjøring helg og til mandagsrenn. Noe å tenke på er en liten hall som maskinen(e) kan stå i. Det er svært dårlig forfatning idag. Ei lita bu kan være aktuell å se på.

#### **Sak 16.24: Støtte til Heerenveen Joren og Robin Sleeking**

Guttene har vært i Heerenveen på tampen av sesongen, og søker støtte til reiseutgifter. Dette søkes om for i etterkant.

Ihht. Reglement så skal det søkes styre på forhånd.

Iflg. Vedtektene er det maks 30.000,- per utøver per sesong.

**Vedtak:** vi forholder oss til reglementet som vi har laget, og dette er "utenfor" hva vi støtter.

#### **Sak 17.24: Klubbhus vedlikehold. Møbler, lyd og prosjektor**

Rørlegger har bytta alle vannrør.

Alt av el. Er gått igjennom og bytta.

Smarthimling i alle tak nede.

Alle vinduer er bytta.

Garderober har fått nye varmekabler i dusjsone.

Utvidelse av trimrom.

Nytt ventilasjonsanlegg trimrom.

Nytt gulv i trimrom, oppholdsrom, gang og garderober.

Etterisolert vegger i garderobe.

Motorisert lerrett, musikkanlegg med miksepult.

Alle flater er malt.

Møblement - få hjelp til løsninger - AJ produkter.

“Spillehjørne” : airhockey, fotballspill, sjakk f.eks.

Lydplater i tak for å få ned akustikk.

Bilder. Utvelgelse av bilder. Lerrett-bilder og enkelte som gjøres ekstra stas på med glass og ramme.

**Vedtak: Anita og Maren sjekker ut bilder, spill og møblement.**

Jobber med å få på plass grillhytte, søknad til sparebankstiftelsen er sendt. Prisforlag ca. 500.000,-

Det ble en gravejobb for å få støpt fundamentet til verandaen/nytt inngangsparti til trimrom, og da ble det gravd og planert for en framtidig grillhytte der.

Nytt inngangsparti til trimrom er under arbeid. Mangler trapp. Dører med lås må byttes.

#### **Sak 18.24: Turorientering 2024**

Anita orienterte. Turene til Geiteryggen og Halletjødn utgår.

Kløkk, Damtjødn, Maste-runden, Åkern ved Sunhov legges til.

Kort skrives ut og deles ut på skolen før skoleferien. Kortene legges også ut på hjemmesiden som hver og en kan printe ut. Knut Erik tar ansvar, med hjelp fra Runar, om å sette ut kasser.

**Vedtak:** styret er enige om plassering av postkasser.

#### **Sak 19.24: Dugnadssamling**

Ønske med en dugnadssamling i slutten av August. Se på muligheten for å ha det på Stundo med mat og to enheter. Invitasjoner sendes ut og lukket selskap fram til et visst tidspunkt f.eks. Må jobbe mer med “innholdet” i en sånn kveld framover. Evt. å ta det når det er et lokalt musikkinnslag i Skurdalen evt.

**Vedtak:** Styret ønsker en samling, noe ala den vi hadde på Stundo forrige gang. Så vi slipper dugnad på dugnadsgjengen denne dagen.

#### **Sak 20.24: Bua**

Runar hadde møte med Bua Hol. Er på trappene med ny container med utleieutstyr, og det er ytre ønske om å få en slik plassert i Hol. En slik container er sjølbetjent. Men mulig at det kanskje kan være en person som er der ca.to timer per uke/14 dager. Det vi må ordne er en plass som kan brukes til dette formålet. Bua ordner det praktiske med å se etter utstyret og fyller på, samt vedlikehold. **Vedtak:** Styret er positive til å legge tilrette for eiendom som BUA Hol kan bruke for å sette container på plass.

#### **Sak 21.24: Festeavtale og eiendom**

Feil i kartverket sin digitale matrikkel, gjør at det er opplysningsvesenets fond som eier "flekken" på nedsiden av parkeringsplassen mot riksvegen. Det er sendt brev til OVF, så vi avventer svar på forespørsel om å få rettet opp i feil som er begått av oss.

Ny festeavtale er signert med Hol kommune. Bruksrett er sikret ut ifra den opprinnelige avtalen som ligger til grunn.

Ingen vedtakssak.

#### **Sak 22.24: Filmprosjekt søknad DAM-stiftelsen**

Anders Medhus forespør idrettslaget om vi kan være søker for filmen inn mot DAM-stiftelsen, ettersom det er strenge vilkår for å være søker til denne organisasjonen. Anders lager ferdig søknaden, og gjør all jobb. Så idrettslaget må bare "eie" søknaden inn i mot DAM.

**Vedtak:** Styret er positive til dette.

#### **Sak 23.24: Forespørsel om dugnad. Utkjøring av kommunale brev til postkasser i østre Hol og rydding etter Holselva.**

Spørsmål om vi kan kjøre ut beredskapsbrosjyrer i Øystre Hol, for Hol Kommune.

Spørsmål om dugnad for å rydde Holselva.

**Vedtak:** Vi har nok arbeid som må ferdigstilles, så vi takker nei for å ikke "knekke nakken" på dugnadsånden.

#### **Sak 24.24 Styre møte med Viken idrettskrets. Når passer det?**

Neste styremøte onsdag 21.august kl. 19? Runar sjekker ut med Viken Idrettskrets.

Ingen vedtaksak.

#### **Sak 25.24 Endring av styremedlem. Søknad om fritak.**

Guttorm Edman Jørgensen har meldt flytting og ønsker fritak fra styrevervet.

Svein Nedremyr rykker dermed opp som vanlig medlem.

#### **Sak. 26.24 Dyprens fotballbane / løpebane**

Kostnad 21.000,- + mva. per år for dyprens fra leverandør. Da blir alle skjøter gjennomgått, barnåler og andre urenheter blir sugd opp og garantien blir ivaretatt.

**Vedtak:** Styret går for dette.

**Orienteringssaker:**

O-sak nr. 5/24: 19.30-19.40 Håkon Eggen Informerer om lysløypa i Hovet.

O-sak nr. 6/24: Mjøsteam

Maren orienterer om ønsket fra Mjøsteam om å forankre samarbeidet mellom utøver og teamet via klubben. Klubben blir dermed en avtalepart. Maren har meldt tilbake til Mjøsteam om at dette kan ikke klubben stå for. Avtalen må være mellom utøver og team, klubben kan ikke være avtalepart. Styret stiller seg bak dette.